
Vår politik för
BOO – östra Nacka



Nacka är fantastiskt, men kommunen är inte problemfri. Rån, stölder och 
skjutningar har blivit alltmer förekommande samtidigt som otryggheten 
breder ut sig. Det är dags att sluta drömma, problemen går inte att sopa 
under mattan. Det är en oro som vi har varnat för länge och som kommer 
oss allt närmare och närmare. Endast SD är förmöget att göra - Sverige bra 
igen.  

I det här lilla bladet så berättar vi helt kort om vår politik för Boo, inte bara 
brottsbekämpning utan det vi ser som viktigt att förmedla, med fokus på 
Orminge, Björknäs – Eknäs. Vi kommer in på flera frågor som berör Nackas 
stora utmaning fram till 2045 – Stadsutvecklingen. 

Läs och ta till dig – har du frågor kontakta oss gärna eller motivera oss att 
driva det som du tycker passar in i vår politik.  

- Styrelsen för Sverigedemokraterna i Nacka

Dags att prata politik!

Simhall vid Myrsjön
När simhallen vid Myrsjön skulle beslutas, fick SD fick rollen som 
vågmästare. Efter noggrann genomgång av affärsupplägget, som 
innebär att kommunen hyr simhallen långsiktigt, så beslöt vi att 
stödja konceptet och ge invånarna i Boo tillgång till en ny simhall.  

Våra bärande argument för att godkänna affären var: 1) Kommunen 
tar minimal risk 2) Vi får tillgång till ett nytt koncept 3) Det blir en 
referensanläggning och då är man som byggherre mån om att det 
blir bra. 

För SD var det också 
viktigt:

att det i avtalet 
finns stipulerat att 
entrépriser inte får 
vara högre än på 
andra jämförbara  
bad i Stockholms län. 



Bekämpning av organiserad 
brottslighet
På nationell nivå samarbetar redan ett stort antal myndigheter, såsom 
Skatteverket, Polisen och Tullverket, systematiskt mot organiserad 
brottslighet. Nackas ökande problem med organiserad brottslighet, 
inte minst i Fisksätra, föranleder oss att göra samma sak på 
kommunal nivå.  

SD föreslår:

att kommunstyrelsen anslår 2,0 miljoner kronor för upprättandet 
av en kommunal tjänst med uppgift att samordna myndigheters 
arbete mot organiserad brottslighet i Nacka, så att det arbetet 
blir uthålligt och leder till att brottsligheten nedkämpas till en 
obetydlighet. 

Fotbollsplan nära Orminge 
Det saknas fotbollsplaner i stora delar av Nacka. Därför förordar vi att 
en 11 manna plan anläggs vid Ramsmora eller Porsmossen beroende 
på vilket som visar sig lämpligast. 

SD föreslår:  

att kommunstyrelsen snarast utreder och anlägger lämpligt 
område för ny fotbollsplan.



Fler garage och 
parkeringsplatser
I samband med avtalet om tunnelbana till Nacka så åtog sig 
kommunen att bygga en stor mängd bostäder tillika kommersiella 
lokaler (Stadsutveckling tom 2040). En utbyggnad och förtätning 
av Orminge med över 1000 bostäder ingår i projektet. SD noterar 
att utifrån upprättade detaljplaner så finns en allmän trend att inte 
bygga lika många garage- och parkeringsplatser som tidigare. 
Men eftersom vi tror att antalet bilar per invånare kommer att vara 
oförändrat eller öka så behövs dessa parkeringsplatser. 

Kommunens policy för parkeringstal (antal parkeringsplatser som 
skall byggas vid nybyggnation) minskar hela tiden. Nacka kommun 
erbjuder numera byggherrar att sänka sina parkeringstal genom att 
istället erbjuda:  

Boende 6 månaders SL-kort 

Byggherren betalar medlemskap i bilpool minst 10 år 

Information om gång, cykel och kollektivtrafik 

Förbättrade cykelfaciliteter med reparations- och tvättrum för 
cykel  

Leveransskåp med kyla för mottagande av varor med 
hemkörning 

SD förslår:  

att policyn för parkering görs om så att projekterade garage- och 
parkeringsplatser återgår till tidigare nivåer.  

att kommunen i sina upphandlingar ändå kräver tillgång till 
cykelrum med tvättmöjlighet etc.   

att det reserveras plats för större och säkrare infartsparkeringar.  



Utveckla Björknäs – Eknäs med 
småhus 
I Nackas översiktsplan är området betecknat som medeltät 
stadsbebyggelse och anger att cirka 500–1000 bostäder samt 100–
200 arbetsplatser bör kunna tillkomma. Ett förslag till områdesplan 
har tagits fram och synpunkter inhämtats. Förslaget medför i korthet 
att:

Fram till 2050 kommer främst Björknäs centrum och området 
österut vid Centralplan att utvecklas för att bli en mötesplats 
med verksamheter och bostäder. Detta föreslås ske genom 
förtätning av befintlig bebyggelse. Även Kvarnvägen-Sockenvägen 
planeras att utvecklas med bostäder och verksamheter. Vidare 
bör även bussdepåområdet bör på sikt utvecklas med ny blandad 
stadsbebyggelse.

SD kommentar:

Vår uppfattning är att Björknäs-Eknäs skall utvecklas med betoning 
på småhus, radhus. Vi tycker inte att Stadsbyggnadsstrategin och 
den förtätning som därtill följer passar Björknäs-Eknäs. Vi är positiva 
till:

Flerfamiljshus utmed Värmdövägen gärna med lokaler i 
bottenvåningen.

Småhusbebyggelse på övriga ställen såvida inte särskilda skäl 
påvisas.

Fortsatt upprustning av vägar, cykelbanor, torg, belysning, 
strandpromenadstråk, naturområden etc. Som gör  
Björknäs-Eknäs till ett trvligt ställe att bo på



Nacka

Sverigedemokraterna har nu satt i gång arbetet 
med att göra Sverige bra igen. Vi får genomslag 
för vår politik och skapar politisk historia. 
Som Sveriges näst största parti har vi ett stort 
ansvar. Vi samarbetar, förhandlar och sätter 
press på regeringen för att återskapa ett tryggt 
Sverige. Vill du vara med och göra skillnad? Gå 
med i Sveriges (snart) största parti. Gå med i 
Sverigedemokraterna! 

Gå med i det
vinnande laget

Bli medlem!
Scanna Swish-koden 
och ange ditt person-
nummer (12 siffror).

Eller besök vår hemsida: sd.se/medlem 
200 kr för årsmedlemskap  
2 000 kr för ständigt medlemskap


